
高品质池州石灰石 安徽池州

产品名称 高品质池州石灰石 安徽池州

公司名称 池州市银旺钙业有限公司

价格 .00/个

规格参数 原产地:安徽池州
含量≥:96（％）
含钙量≥:55.66（%）

公司地址 中国 安徽 池州市 和泰星城18幢102室

联系电话 86-05662087389 18305666889

产品详情

原产地 安徽池州 含量≥ 96（％）
含钙量≥ 55.66（%） 含镁量≤ 0.34（%）
含铁量≤ 0.056（%） 密度 2.56（g/cm3）

池州市银旺钙业有限公司座落在风景秀丽的池州，毗邻长江岸边和318国道，交通十分便利，是一家系开
发、运输、销售为一体的综合性的独资私营企业，2000年经国家外经贸委批准获得了进出口经营权。公
司拥有丰富的优质矿藏资源，青阳南阳方解石矿山和贵池南山石灰石矿山，矿山装备了先进的生产设备
和一流的加工生产线。年产高品质的石灰石100万吨、方解石50万吨，公司目前正在投资建窑进行产品深
加工的工程建设。我公司现主要生产石灰石、方解石、白云石系列产品, 产品广泛用于冶金、环保以及造
纸、化工塑料、橡胶、油漆、涂料的深加工，产品品质好，规格齐全。石灰石：cao含量高，白云石mgo
含量高，具有低硫、低铁、低磷等特点。池州市银旺钙业公司正从年轻走向成熟，公司总经理吴可银携
全体员工竭诚欢迎国内外客商光临指导，真诚合作，共创辉煌!

chizhou yinwang calcium kingdom co., ltd. (a subsidiary of silver dragon mining ltd.) is located in the scenic chizhou,
adjacent to the shore of yangtze river and no.318 national road. the transportation is very convenient. our company is
engaged in limestone and dolomite. our company is also a general private enterprise integrating open-pit mining,
processing, transportation, and sales.the state economic and trade commission granted us the rights of import and
export in 2000. our company has reserved a limestone mine about 45 million tons, rich in mineral resources. our
company is equipped with modern mining equipment and first-class production lines, with annual output of high-
quality limestone more than one million tons. at present, our company intends to invest 150 million yuan to deep-
processing projects to build two vertical lime kilns with annual capacity of more than 500,000 tons calcium oxide and
calcium hydroxide.the spirit of our company is "integrity first, quality first", and we adhere to the service principle of
"client-centered, quality service". we welcome domestic and foreign merchants to guide, cooperate, and create
brilliance.

cao 55.19%



mgo 0.34%

sio2 0.26%

fe2o3 0.056%

al2o3 0.10%

size:0 - 3mm20-40mm40-80mm 80-120mm
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